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Protokół nr 61/2023 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

Protokół nr 69/2023 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

24  kwietnia 2023r. 

 

 

Komisja Budżetu i Gospodarki w związku z tematyką posiedzenia obradowała wspólnie 

z Komisją ds. Społecznych i Oświatowych. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.  

2. Przyjęcie porządku obrad.   

3. Stanowisko do pisma z dnia 27 marca 2023r. dot. uchylenia uchwały nr 

LVII/494/2023 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w gminie Santok.  

4. Sprawozdanie z działalności OPS za rok 2022 zawierające kwestię zasobów pomocy 

społecznej i wykorzystania środków finansowych oraz przedstawienie sytuacji 

bieżącej,  

5. Informacja z realizacji zadań: w zakresie wspierania rodziny, rozwój pieczy zastępczej 

oraz przedstawienie potrzeb w tym zakresie.  

6. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego ds. przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie w Santoku za rok 2022.  

7. Sprawozdanie za rok 2022 z realizacji Strategii Polityki Senioralnej Gminy Santok na 

lata 2021-2025.  

8. Sprawozdanie z działalności ŚDS za rok 2022.  

9. Informacja w sprawie bezpieczeństwa publicznego gminy z uwzględnieniem szkół 

działalności jednostek Ochot. Straży Pożarnych, Policji i Obrony Cywilnej za 2022 

rok.  

10. Informacja z działalności Centrum Kultury i Rekreacji, bibliotek oraz wykonania 

budżetu za 2022 rok.  

11. Informacja w sprawie oceny funkcjonowania cmentarzy komunalnych i ściągalności 

zaległych opłat.  

12. Informacja w sprawie realizacji programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie, w tym wydatkowanie środków budżetowych w 

roku 2022.  

13. Sprawozdanie z realizacji zadania przeprowadzonego w latach 2020-2022 pn.: 

„Usuwanie, transport i utylizacja azbestu i wyrobów zawierających azbest z 

nieruchomości położonych na terenie Gminy Santok”  

14. Stanowisko do uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji ds. 

Społecznych i Oświatowych (projekt 1)  

15. Stanowisko do uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji 

Rewizyjnej. (projekt 2)  

16. Stanowisko do uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

(projekt 3)  



2 

 

17. Stanowisko do uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Gorzowskiego realizacji 

zadnia pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 1405F na odcinku ok. 130 m w 

miejscowości Janczewo”. (projekt 4)  

18. Stanowisko do uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Gorzowskiemu dla zadania pn. „Remont drogi powiatowej nr 1403F obr. Płomykowo- 

Gmina Santok” (projekt 5)  

19. Stanowisko do uchwały w sprawie przejęcia od Województwa Lubuskiego 

prowadzenia części zadania publicznego w zakresie dróg publicznych dotyczących 

nasadzenia i pielęgnacji zieleni w pasie drogi wojewódzkiej nr 158 w miejscowości 

Lipki Wielkie. (projekt 6)  

20. Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Santok na rok 

2023. (projekt 7)  

21. Wolne wnioski i zapytania.  

22. Zakończenie posiedzenia.  

 

Ad. 1  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Ireneusz Kucner o godz. 1205 dokonał 

otwarcia posiedzenia wspólnej komisji witając wszystkich przybyłych. Komisja Budżetu  

i Gospodarki uczestniczyła w 8 osobowym składzie (nieobecny Radny Tadeusz Boczula). 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych uczestniczyła w 8 osobowym składzie. Spoza 

Komisji udział wzięli: Wójt Gminy Paweł Pisarek, Z-ca Wójta Damian Kochmański, 

Sekretarz Krzysztof Karwatowicz, Skarbnik Andrzej Szymczak, Przewodnicząca Rady 

Renata Nowosad, Z-ca Dyrektora CKiR Konrad Kowalicki, Kierownik ROA Alicja Cierach, 

Kierownik RRG Bogumiła Popkowska, Kierownik OPS Anita Łukowiak, Kierownik ŚDS 

Jowita Leszkiewicz, Kierownik GZUK Łukasz Bak, Kierownik RBF Marzanna Kuziak, 

Inspektor ds. Obsługi Rady Gminy Joanna Krystosik, Mieszkańcy Janczewa, Pełnomocnik 

mieszkańców Janczewa, Przedstawiciel inwestora Piotr Kowalewski, Przedstawiciele firmy 

Jeronimo Martins, Dzielnicowi z terenu Gminy Santok, Pełnomocnik ds. ochrony ppoż. 

Gminy Santok Bartłomiej Mądry. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Ireneusz Kucner zaproponował siebie, jako osobę prowadzącą 

posiedzenie Komisji. 

Komisje w drodze głosowania wybrały Przewodniczącego Komisji Budżetu i 

Gospodarki Ireneusza Kucnera na osobę prowadzącą posiedzenie. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Irena Furmańska – przeciw 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 
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8. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący komisji zaproponował zmianę w porządku posiedzenia polegającą na 

wykreśleniu pkt 14, 15 oraz 16 z porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie proponowane zmiany. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Irena Furmańska – za 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Magdalena Rzeczycka-Więckowska – za 

7. Renata Szostak – za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.  

2. Przyjęcie porządku obrad.   
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3. Stanowisko do pisma z dnia 27 marca 2023r. dot. uchylenia uchwały nr 

LVII/494/2023 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w gminie Santok.  

4. Sprawozdanie z działalności OPS za rok 2022 zawierające kwestię zasobów pomocy 

społecznej i wykorzystania środków finansowych oraz przedstawienie sytuacji 

bieżącej,  

5. Informacja z realizacji zadań: w zakresie wspierania rodziny, rozwój pieczy zastępczej 

oraz przedstawienie potrzeb w tym zakresie.  

6. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego ds. przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie w Santoku za rok 2022.  

7. Sprawozdanie za rok 2022 z realizacji Strategii Polityki Senioralnej Gminy Santok na 

lata 2021-2025.  

8. Sprawozdanie z działalności ŚDS za rok 2022.  

9. Informacja w sprawie bezpieczeństwa publicznego gminy z uwzględnieniem szkół 

działalności jednostek Ochot. Straży Pożarnych, Policji i Obrony Cywilnej za 2022 

rok.  

10. Informacja z działalności Centrum Kultury i Rekreacji, bibliotek oraz wykonania 

budżetu za 2022 rok.  

11. Informacja w sprawie oceny funkcjonowania cmentarzy komunalnych i ściągalności 

zaległych opłat.  

12. Informacja w sprawie realizacji programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie, w tym wydatkowanie środków budżetowych w 

roku 2022.  

13. Sprawozdanie z realizacji zadania przeprowadzonego w latach 2020-2022 pn.: 

„Usuwanie, transport i utylizacja azbestu i wyrobów zawierających azbest z 

nieruchomości położonych na terenie Gminy Santok”  

14. Stanowisko do uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Gorzowskiego realizacji 

zadnia pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 1405F na odcinku ok. 130 m w 

miejscowości Janczewo”. (projekt 4)  

15. Stanowisko do uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Gorzowskiemu dla zadania pn. „Remont drogi powiatowej nr 1403F obr. Płomykowo- 

Gmina Santok” (projekt 5)  

16. Stanowisko do uchwały w sprawie przejęcia od Województwa Lubuskiego 

prowadzenia części zadania publicznego w zakresie dróg publicznych dotyczących 

nasadzenia i pielęgnacji zieleni w pasie drogi wojewódzkiej nr 158 w miejscowości 

Lipki Wielkie. (projekt 6)  

17. Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Santok na rok 

2023. (projekt 7)  

18. Wolne wnioski i zapytania.  

19. Zakończenie posiedzenia.  

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie porządek obrad. 

Komisje w drodze głosowania przyjęły porządek obrad. 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Irena Furmańska – za 

2. Justyna Haliczyn - za 
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3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Magdalena Rzeczycka-Więckowska – za 

7. Renata Szostak – za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

 

Ad. 3  

Stanowisko do pisma z dnia 27 marca 2023r. dot. uchylenia uchwały nr LVII/494/2023 w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w gminie Santok.  

 

Głos udzielono inwestorowi Piotrowi Kowalewskiemu. Przedstawiał swoje argumenty 

odnośnie wybudowania nowej Biedronki o większej powierzchni. Sieć biedronki postanowiła 

nie przedłużać po 15 latach umowy, gdyż obecna nie spełnia norm sklepowych. Brak między 

innymi stoiska do wypiekania pieczywa, brak lady chłodniczej tylko wszystko przychodzi 

pakowane. Od 3 lat były prowadzone badania na terenie gminy, gdzie można by było 

usytuować nowy budynek. Dwa lata temu powstała propozycja wybudowania biedronki 

wzdłuż drogi wojewódzkiej naprzeciwko szkoły podstawowej, centrum Janczewa. Udzielono 

zgody na zrobienie zjazdu od dróg wojewódzkich. Nowy budynek zaprojektowano tak aby dla 

mieszkańców z lewej strony nie przynosił niedogodności. Wraz z architektami próbuje tak 

zaprojektować, aby nikomu z mieszkańców nie robić niegodności. Wybudowany sklep będzie 

3 metry od działek które są zamieszkałe a od budynku 28 metry. Wysokość sklepu będzie 

wynosiła 6 metrów. Niska zabudowa. Wszystkie urządzenia będą montowane po prawej 

stronie od strony parkingu.  Zamierza posadzić rząd wysokich tui przy budynku. Po 

dokonaniu badania stwierdzono, ze w Janczewie nie ma działki spełniającej warunki na 

zabudowę sklepu jak działka nr 222 i jako właściciel obecnej Biedronki nie chce dopuścić do 

tego, aby Janczewo straciło taki sklep. Wybudowanie nowej większej Biedronki wpłynie na 

zwiększoną ilość miejsc prac. Zaznacza, że to jest jego działka i chce żyć w zgodzie  

z mieszkańcami oraz jak by powstały trzy budynki mieszkalne na tej działce wcale by nie 

oznaczało ze państwu by łatwiej się żyło jak wybudowanie Biedronki. 

 

Mieszkańcy Janczewa zadawali następujące pytania inwestorowi: 
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Pytanie:  

Co się stanie z sklepem który obecnie funkcjonuje? 

 

Odpowiedź: 

Z początku zrodził się pomysł zaadaptowania przedszkola, ale obecny budynek nie spełnia 

warunków aby on powstało, wiec drugim pomysłem jest aby Janczewo miało swój mały sklep 

Mrówka aby nie musieli mieszkańcy Janczewa oraz Gminy Santok nie musieli jeździć do 

Gorzowa. Aby mieli swój sklep Mrówka i Biedronka. Byłaby to niewielka mrówka ale dla 

potrzeb Janczewa i mieszkańców gminy wystarczająca. Rozmawiał z siecią Mrówka i są 

zainteresowani wejść w spółkę. 

 

Pytanie  

Czy mógłby Pan przybliżyć na czym polegały przeprowadzone badania? Czy były brane pod 

uwagę inne działki czy tylko była brana pod uwagę działka nalężąca do pana? 

 

Odpowiedź:  

Sklep biedronka musi być wybudowany w takim miejscu, co daje nie tylko satysfakcje 

ludziom, ale również właścicielowi obiektu. Wybudowanie takiego sklepu wynosi 6mln zł.  

Z pełnym wyposażeniem. Dlatego musi być wybudowany w takim miejscu, co daje 

gwarancje spłaty kredytów poprzez zarabianie. Informuje że ta jego działka od samego 

początku miała przeznaczenie na inwestycję usługową. Kiedy nabywałem te działki nie 

wiedziałem jeszcze ze będę prowadził sklep spożywczy. 

 

Pytanie  

Mieszkaniec z ulicy Orzechowej nr 3 zadanie pytanie. 

Skoro od 2 lat prowadzone badania przez firmę Jeronimo i Pana, dlaczego dopiero w tym 

roku zdecydował się Pan na zmiany, gdyż wiele osób wybudowało tam swoje nieruchomości. 

I gdym wiedział, że w takim miejscu powstanie taki sklep na pewno bym się zastanowił, czy 

taką inwestycje podjąć. Bo moim zdaniem stawianie sklepu w miejscu, gdzie wcześniej nie 

było takiego planu jest zamienianiem warunków w trakcie gry. W tym miejscu miała powstać 

działalność  do 160 m a nie 650 m. Czy będzie tam załadunek i rozładunek samochodów typu 

Tir kilka razy dziennie w tygodniu. Będzie hałas. 

  

Odpowiedź: 

Tam gdzie Pan mieszka, były rozmowy że nie będzie przeciwskazań, pokazałem panu na 

mapce gdzie ten sklep będzie położony. Każda działka, która jest zabudowana musi być 

zgodna z przepisami prawa i musi mieć określoną ilość pasa zieleni. Przewidziano, że 30% 

działki musi być w zieleni a pana działka stanowi 15% w obrębie tej działki, wiec będzie 

najmniej panu przeszkadzała. Będzie przyjeżdżał duży samochód z towarem, ale zaopatrzenie 

będzie odbywać w porannych godzinach między 7 a 9 rano. Wjazd od drogi wojewódzkiej 

będzie po stronie mojego budynku. Już teraz nie będzie jeździł ulicą Orzechową.  Nasza 

miejscowość rozrasta się i kiedyś zakupy robiło 300 osób a teraz 700 -800 osób dziennie. 

Będzie większa ilość miejsc parkingowych po mojej stronie budynku.  
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Pytanie: 

Niech Pan Wytłumaczy radnym, żę ta biedronka znosząca tzw. złote jajko, dlaczego my nie 

chcemy zgodzić się na jej budowę? 

 

Odpowiedź: 

Proszę uwierzyć w to co powiedziałem, że nic nie będzie przeszkadzać, tak jak w obecnej 

biedronce. Do tej pory samochód  z towarem przyjeżdża raz na dzień z towarem między 7 a 9 

rano. Aby zjazd drogą Orzechową był, musze wystąpić z prośba do wójta o jej udzielnie. 

 

Pytanie mieszkańca do radnych  Janczewa: 

Czy ta biedronka jest potrzebna? 

 

Odpowiada Krystyna Podsiadło: 

13 kwietnia 2023 odbyło się zebranie wiejskie zorganizowane przez Pana Wójta i przeze mnie 

samą. Zostało skierowane pytanie do Wójta czy jest potrzebna budowa większego sklepu  

w Janczewie, ponieważ te dwa malutkie sklepy i biedronka nie spełniają już potrzeb 

mieszkańców. Wójt opowiedział, że w planach jest, a co będzie dalej w planach czas pokaże. 

Ja mieszkając 65 lat w Janczewie i licząca się z zdaniem swoich mieszkańców nie wyobrażam 

sobie naszej miejscowości bez takiego większego sklepu. Nie każdy posiada samochód aby 

pojechać do miasta do większego sklepu po zakupy. 

 

Pytanie:  

Czy dostawy do mrówki będą odbywały się droga Orzechową? 

 

Odpowiedź: 

Do mrówki nie ma takiego dojazdu. Sklep spożywczy jest zaopatrywany codziennie,  

a budowalny raz na tydzień lub wg zamówień.  

 

Pytanie: 

Czy odpady z Biedronki będą odbierane innym samochodem czy ten co przywozi towar? 

 

Odpowiedź: 

Jest specjalne miejsce gdzie te opady są przechowywane i auto będzie zabierało odpady od 

strony zjazdu drogi wojewódzkiej. 

 

Wójt oznajmił, że każdy prawo korzystać z swojej nieruchomości i czerpać z tego profity. Na 

daną chwilę Janczewo jest najbardziej rozwijającą się miejscowością w gminie Santok. W 

Janczewie mamy ogromną ilość terenu, gdzie będą powstawać nowe budynki mieszkalne. 

Stan błogiego mieszkania na wsi nie będzie już taki dostępny i trzeba będzie pogodzić się  

z tym, że na ulicach będzie wzmożony ruch, wśród swoich posesji, a ulica Orzechowa jest 

drogą publiczną. W grudniu rada gminy podjęła uchwałę o planie miejscowym. Na działce nr 

222 Pana Kowalewskiego zaproponowano zainstalowanie sklepu Biedronka i zaproponowano 
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dwa oddzielne postępowania: jedno na działkę 222, a drugie na pozostała cześć terenu. Wójt 

dodał, że rozumie niepokoje mieszkańców. 

 

Ad. 4  

Sprawozdanie z działalności OPS za rok 2022 zawierające kwestię zasobów pomocy 

społecznej i wykorzystania środków finansowych oraz przedstawienie sytuacji bieżącej,  

 

Sprawozdanie omówiła Kierownik OPS Anita Łukowiak.  

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożone sprawozdanie. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Irena Furmańska – za 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Magdalena Rzeczycka-Więckowska – za 

7. Renata Szostak – za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

 

Ad. 5 

Informacja z realizacji zadań: w zakresie wspierania rodziny, rozwój pieczy zastępczej oraz 

przedstawienie potrzeb w tym zakresie.  

 

Sprawozdanie omówiła Kierownik OPS Anita Łukowiak.  

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożone sprawozdanie. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Irena Furmańska – za 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 
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5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Magdalena Rzeczycka-Więckowska – za 

7. Renata Szostak – za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

 

 

Ad. 6 

Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego ds. przeciwdziałania przemocy w 

rodzinie w Santoku za rok 2022.  

 

Sprawozdanie omówiła Kierownik OPS Anita Łukowiak.  

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożone sprawozdanie. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Irena Furmańska – za 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Magdalena Rzeczycka-Więckowska – za 

7. Renata Szostak – za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

 



10 

 

Ad. 7 

Sprawozdanie za rok 2022 z realizacji Strategii Polityki Senioralnej Gminy Santok na lata 

2021-2025.  

 

Sprawozdanie omówiła Kierownik OPS Anita Łukowiak.  

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożone sprawozdanie. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Irena Furmańska – za 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Magdalena Rzeczycka-Więckowska – za 

7. Renata Szostak – za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

 

Ad. 8 

Sprawozdanie z działalności ŚDS za rok 2022.  

 

Sprawozdanie omówiła Kierownik ŚDS Jowita Leszkiewicz.  

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożone sprawozdanie. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Irena Furmańska – za 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Magdalena Rzeczycka-Więckowska – za 

7. Renata Szostak – za 

8. Marian Tomkiewicz – za 
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Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

 

Ad. 9 

Informacja w sprawie bezpieczeństwa publicznego gminy z uwzględnieniem szkół 

działalności jednostek Ochot. Straży Pożarnych, Policji i Obrony Cywilnej za 2022 rok.  

 

Informacja w sprawie bezpieczeństwa publicznego gminy w zakresie działalności jednostek 

straży pożarnej omówił Pełnomocnik ds. ochrony ppoż. Gminy Santok Bartłomiej Mądry. 

 

Radna Krystyna Rajczyk zwróciła się zapytaniem odnośnie dofinasowania z ministerstwa, 

starostwa, jakie to są kwoty? 

 

Pełnomocnik ds. ochrony ppoż. Gminy Santok Bartłomiej Mądry oddzielił odpowiedzi, 

że Ministerstwo od 3 do 5 tys., Starostwo 15 tys. Urząd Gminy 25 tys. 

 

Informacja w sprawie bezpieczeństwa publicznego gminy z uwzględnieniem szkół omówił 

Dzielnicowy Marcin Kopacz. 

 

Informacja w sprawie bezpieczeństwa publicznego gminy w zakresie obrony cywilnej 

przygotowała Podinspektor ds. Zarządzania Kryzysowego Anita Łukowiak (nieobecna 

podczas posiedzenia).  

 

Ad. 10 

Informacja z działalności Centrum Kultury i Rekreacji, bibliotek oraz wykonania budżetu 

za 2022 rok.  

 

Informację omówił Z-ca Dyrektora CKiR Konrad Kowalicki. 

 

Ad. 11 

Informacja w sprawie oceny funkcjonowania cmentarzy komunalnych i ściągalności 

zaległych opłat.  

 

Informację omówiła Kierownik RRG Bogumiła Popkowska. 
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Ad. 12 

Informacja w sprawie realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego  

i wolontariacie, w tym wydatkowanie środków budżetowych w roku 2022.  

 

Informację omówiła Inspektor ds. obsługi Rady Gminy Joanna Krystosik. 

 

Ad. 13 

Sprawozdanie z realizacji zadania przeprowadzonego w latach 2020-2022 pn.: „Usuwanie, 

transport i utylizacja azbestu i wyrobów zawierających azbest z nieruchomości położonych 

na terenie Gminy Santok”  

 

Sprawozdanie omówiła Kierownik RRG Bogumiła Popkowska. 

 

Przewodniczący Komisji zwrócił się z  pytaniem, czy gmina jest realnie w stanie 

zlikwidować  azbest w latach 2022-2026. 

 

Kierownik RRG Bogumiła Popkowska udzieliła odpowiedzi, że wnioski składane są do 

Wojewódzkiego Funduszu Lojalnościowego, na podstawie wniosków które składają 

mieszkańcy. Mieszkańcy zdają sobie sprawę, że oprócz tego złożenie wniosku będzie wiązało 

się z dodatkowymi kosztami dla nich. Często jest tak, że po zdemontowaniu tego azbestu  

z dachów czy pomieszczeń gospodarczych, czy mieszkalnych jest naruszona  konstrukcja  

i trzeba wykonać roboty budowlane. Dlatego mieszkańcy obawiają się, że będą musieli 

wyłożyć dodatkowe środki. Nie możemy również karać mieszkańców za azbest. Wnioski są 

składane i każdorazowo przekazujemy taka informacje i czekamy trzy miesiące aby móc 

aplikować z wnioskami do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska. 

 

Radna Irena Furmańska zwróciła się z pytaniem, dla kogo ten rok 2022 jest ustalony dla 

gminy czy mieszkańców. 

 

Kierownik RRG Bogumiła Popkowska udzieliła odpowiedzi, że dla jednostki samorządu 

terytorialnego. 

 

Radna Irena Furmańska poprosiła, aby zwrócić się do mieszkańców z przypomnieniem  

o obowiązku likwidacji azbestu. 

 

Kierownik RRG Bogumiła Popkowska oznajmiła, iż cały czas są takie informacje na 

stronie internetowej, na BIP, że mieszkańcy mogą się ubiegać o środki. Są często składane 

wnioski i  często wycofywane z powodu braku środków na wkład własny. 

 

Radna Magdalena Rzeczycka-Więckowska opuściła posiedzenie komisji (godz. 14.45). Od 

tego momentu Komisja Budżetu i Gospodarki obradowała w 7 osobowym składzie. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożone sprawozdanie. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Irena Furmańska – za 
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2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

 

Ad. 14 

Stanowisko do uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Gorzowskiego realizacji zadnia pn.: 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1405F na odcinku ok. 130 m w miejscowości Janczewo”. 

(projekt 4)  

 

Uchwałę omówiła Kierownik RRG Bogumiła Popkowska. 

 

Wójt dodał, że będzie korygowana uchwała o realizacji tego zadnia. Zadanie będzie polegało 

na wybudowaniu nowej nawierzchni. Jest to zadnie bezwzględnie konieczne,  mające na celu 

usprawnienie wjazdu do Straży Pożarnej. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożony project uchwały. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Irena Furmańska – za 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 
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4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

 

Ad. 15 

Stanowisko do uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gorzowskiemu 

dla zadania pn. „Remont drogi powiatowej nr 1403F obr. Płomykowo - Gmina Santok” 

(projekt 5)  

 

Uchwałę omówiła Kierownik RRG Bogumiła Popkowska. 

 

Wójt dodał, że ostatni fragment odcinka drogi Gralewo-Płomykowo nie ma nowej 

nawierzchni, zakres prac będzie rozszerzony, to nie będzie tylko nakładka, jak było  

na wcześniejszym odcinku w stronę Gralewa.  

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożony project uchwały. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Irena Furmańska – za 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

 

Ad. 16 

Stanowisko do uchwały w sprawie przejęcia od Województwa Lubuskiego prowadzenia 

części zadania publicznego w zakresie dróg publicznych dotyczących nasadzenia  

i pielęgnacji zieleni w pasie drogi wojewódzkiej nr 158 w miejscowości Lipki Wielkie. 

(projekt 6)  
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Uchwałę omówiła Kierownik RRG Bogumiła Popkowska. 

 

Przewodniczący Komisji zwrócił się z pytaniem czy teraz jakakolwiek pielęgnacja w pasie 

zieleni drogi wojewódzkiej musi być uzgodniona. 

  

Kierownik RRG Bogumiła Popkowska udzieliła odpowiedzi, że tak, ponieważ ten teren nie 

stanowi własności gminy, więc wymaga uzgodnień i wyrażenia woli z obu ston. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożony project uchwały. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Irena Furmańska – za 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

 

Ad. 17 

Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Santok na rok 2023. 

(projekt 7)  

 

Uchwałę omówił Skarbnik. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożony project uchwały. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Irena Furmańska – za 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 
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6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

 

Ad. 18 

Wolne wnioski i zapytania. 

 

Radna Irena Kucharska złożyła wniosek o postawienie znaku zakaz parkowania przy 

drodze wzdłuż promenady.   

 

Wójt oznajmił, iż można by ustawić zakaz parkowania z wyjątkiem właścicieli posesji. Jest 

parking przy sklepie i urzędzie więc jest gdzie zaparkować i ten kawałek się przejść.  

 

Kierownik RRG Bogumiła Popkowska oznajmiła, iż aby to zrobić należy najpierw 

wprowadzić zmianę organizacji ruchu. 

 

Radna Irena Furmańska opuściła posiedzenie komisji (godz. 15.33) 

 

Radna Irena Kucharska  zwróciła się zapytaniem, kiedy będą czynne toalety na 

promenadzie. 

 

Wójt oznajmił, iż postaramy się aby toalety były czynne cała dobę na Marinie 

 

Przewodniczący Komisji zwrócił się z pytaniem do Kierownika RRG Bogumiły 

Popkowkiej, czy można by było zgłosić do powiatu podłączenie drogi powiatowej (ul. 

Sportowej). 

 

Kierownik RRG Bogumiła Popkowska  odpowiedziała, że zgłoszone zostanie przekazane 

do powiatu odpowiednim pismem.  

 

Ad. 19 

Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji w związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, zamknął                    

o godzinie 1540 posiedzenie Komisji Budżetu i Gospodarki oraz Komisji ds. Społecznych 

 i Oświatowych.  

 

Protokolant             Przewodniczący Komisji ds. Społecznych i Oświatowych 
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Joanna Krystosik                           Zbigniew Łukasiewicz 

Daria Bartosiak 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 

 

 

                Ireneusz Kucner 

  


